
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. september 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Er ministeren enig i, at det er nødvendigt med en samlet opgørelse over skyderier i Dan
mark for at kunne lave en målrettet indsats og forebygge nye skyderier, og vil ministeren 
tilkendegive sin holdning til, at der findes et stort mørketal af skyderier, som ikke bliver 
registreret, og hvordan dette påvirker debatten og indsatsen mod skyderier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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